
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 21. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 47

Vil ministeren oplyse, hvordan adgangen til virksomhedspraktik har fundet anvendelse på

Kærshovedgård, jf. besvarelsen af UUI alm. del – samrådsspm. B? I den forbindelse øns-

kes en redegørelse for hvor mange der har anvendt ordningen og hvilket opholdsgrund-

lag de har, hvor mange der har været i mere end ét praktikforløb eller har forlænget prak-

tikforløbet, hvilken type af virksomheder og funktioner der er tale om, og om der har væ-

ret tale om funktioner, der har givet adgang til private hjem? Opgørelsen ønskes udarbej-

det, så udviklingen over de seneste ti år fremgår.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Rabjerg Madsen
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